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Ministeriö oli vaikuttunut Imatran kyvystä tehdä isojakin päätöksiä nopeasti.

Opetusministeriön vieraat: Olemme hyvin vaikuttuneita
Imatran uudistuksista
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"Vaikuttaa todella hyvältä. Nyt vain reippaasti eteenpäin."

Imatran kaupungin vieraina tänään perjantaina vierailleet opetusministeriön kansliapäällikkö Anita Lehikoinen sekä

opetusneuvokset Maarit Palonen ja Aija Rinkinen olivat hyvin vaikuttuneita Imatran päiväkoti- ja kouluverkkouudistuksesta.

Myös vierailuun osallistunut Kuntaliiton opetuksen ja kulttuurin johtaja Terhi Päivärinta kiitteli Imatraa ja pitää kaupunkia

esimerkkinä myös muille.

― Olemme hyvin vaikuttuneita siitä, miten paljon ja nopeasti täällä on saatu asioita aikaiseksi. Paljon maassamme puhutaan

sisäilmaongelmista, mutta täällä korjataan kaikki kerralla. Olemme olleet erityisen kiinnostuneita, miten koko muutosprosessi

on edennyt näin ripeästi päätöksenteossa. Vaikka kaupunki on tehnyt omia ratkaisuja, niissä on kuitenkin otettu huomioon

valtakunnalliset linjaukset, Lehikoinen toteaa.

Lehikoinen kiitteli myös sitä, että Imatra on rohkeasti panostanut kulttuuriin ja vapaa-aikaan.

― Ne ovat merkittäviä elinvoimatekijöitä. Vaikuttaa todella hyvältä. Nyt vain reippaasti eteenpäin, Lehikoinen kannustaa.
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